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Forum: Brugergruppens Arbejdsgruppe 

Tid: Torsdag den 19. maj 2022, kl. 17.00 

Sted: Rådhusets forhal, mødelokale 2 

Deltagere: Brugergruppens Arbejdsgruppe: 

Bent Jørgensen, Birthe Y. Nielsen, Jens Klindt, Karsten Wenneberg, 

Lars Bremer, Pia Larsen, Povl Markussen og Rudi Tobisch 

Drif tsleder Steen Westring 

Klimakoordinator Hans-Henrik Høg 

Afbud:  

Referent: Lissi Petersen 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt 
 

Mødesager/notater der skal videre til politisk 

behandling/orientering: 
 
Der er ingen mødesager/notater til dette møde 

 

Sager til behandling/beslutning i Brugergruppen: 
 
2. Valg af medlemmer til ad hoc arbejdsgruppe om ny takststruktur. 

Der skal vælges mindst én repræsentant fra ejer, andel og lejer, samt 

repræsentanter fra industrien og boligselskaberne. 
Steen Westring orienterede om, det kommende arbejde med en ny 
takststruktur. På Brugergruppemødet den 9. juni skal der vælges en ad hoc 

arbejdsgruppe, som noget nyt foreslog Steen, at arbejdsgruppen mødes i 
alt 3 – 4 gange, over 6 måneder, til work-shops om ef termiddagen, med et 
opfølgende godkendeslsesmøde. Det forventes, at den nye takststruktur 

træder i kraf t f ra 1. januar 2024. Den på mødet omdelte tidsplan blev 
gennemgået. 
Povl Markussen forslog, at forvaltningen inden Brugergruppemødet den 9. 

juni udarbejder et kommissorium på max. ½ side, om hvordan en ny 
takststruktur f remmes. 
Pia Larsen (ejer/parcel), Rudy Tobisch (ejer/række) og Lars Bremer 

(lejer/række) tilkendegav, at de gerne ville deltage i arbejdsgruppen. 
 

Sager til drøftelse i Brugergruppen: 
 
3. Kommunikation fra Brugergruppemøderne til borgerne. 

Steen Westring orienterede kort om baggrunden for punktet. Forvaltningen 

oplever of te, at det ikke altid er lykkedes at få information f ra 
Brugergruppemøderne ud til borgerne. 
Pia Larsen foreslog, at bruge kommunesiderne i Albertslund Posten, bare et 

kort resume af  mødet med henvisning til Brugergruppens hjemmeside, hvis 
man ønsker mere oplysning. 
Povl Markussen mener, det er relevant at bringe op på Brugergruppemødet, 

der kan komme nye ideer f rem. 
 
4. Byplanlægning/lokalplaner 
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Marie Guldborg lovede på Brugergruppemødet i marts, at punktet ville 
komme på i løbet af  året. 
Hans-Henrik Høg oplyste, at der er ønske, f ra forvaltningen, om at punktet  

f lyttes til decembermødet. 
Arbejdsgruppen ønskede ikke at f lytte punktet til et senere møde, da både 
september og december møderne traditionelt har nogle lange dagsordner.  

Ef terfølgende er det blevet af talt, at Trine Tybjerg - Enhedsleder - Plan, Byg 
& Miljø holder oplægget om byudvikling/lokalplanlægning på 
Brugergruppemødet i juni. 

 

Orientering om: 
 

5. Budget 2023. 
Steen Westring oplyste, at det kun bliver til en kort orientering om 
budgetprocessen, både det skatte- og takstf inansierede område. 

 
6. Opfølgning på Grøn Dag lørdag den 7. maj 2022. 

Karsten Wenneberg fortalte, at Kogræsserforeningen var meget utilf redse 

med at være blevet f lyttet uden at få en forklaring, havde overvejet at af lyse. 
Povl Markussen har været til evalueringsmøde med forvaltningen, generelt 
var alle tilf redse, der havde været mange deltagere også nye foreninger.  

Grøn Dag i 2023 bliver den 29. april. 
 

7. Orientering fra formanden. 

  
8. Fra Forvaltningen:  

a) Konvertering til fjernvarme v/Steen Westring 

b) Fjernvarme v/Steen Westring   
c) Udebelysning v/Steen Westring 
d) Affald & Genbrug v/Hans-Henrik Høg 

e) Orientering fra HOFOR v/Hans-Henrik Høg 
Der vil komme en kort orientering om de 5 underpunkter.  

 

Eventuelt. 
Povl Markussen havde følgende: 
a) Der kommer et nyt EU-direktiv om producentansvar (emballage) f ra 

2025. 
b) Fra 1. januar 2024 skal haveaf fald indsamles særskilt, har det 

betydning i Albertslund? 

c) Regler for brændeovne – ved salg skal brændeovne f ra før 2008 
udskif tes. 

d) Roundup og lignede produkter – forbydes i større udstrækning. 

 
Karsten Wenneberg: 
a) Har været til konstituerende møde i Sundhedsrådet, f remover skal der 

være et fast punkt på Arbejdsgruppens dagsorden, hvor Karsten 
orienterer, så der kan tages stilling til, om der er noget af  interesse for 
Brugergruppen. 

b) Ef ter på sidste Brugergruppemøde at have snakket med Marie 
Guldberg, om de 8 år gamle problemer med TDCs ledninger og huller, 
gik der kun en lille uge, og så var problemet løst.  

 
Pia Larsen: 
a) Ef terlyser svar på sit spørgsmål f ra Brugergruppemødet, var ikke 

tilf reds med svaret i referatet, har mailet med Marie Guldborg.  
b) Hvem er ansvarlig ef ter vejsyn i ef teråret 2021? 

 


